
 

 

dnia 22.05.2025 

Rada Miejska w Niepołomicach 

Radni-Sesja 

Protokół 16/2025 

XVI Sesja Rady Miejskiej w Niepołomicach w dniu 2025-05-22 

Miejsce posiedzenia: Zamek Królewski w Niepołomicach 

Obrady rozpoczęto 2025-05-22 o godzinie 16:00, a zakończono o godzinie 18:41 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Marek Ciastoń 

2. Andrzej Gąsłowski 

3. Milena Janković 

4. Małgorzata Juszczyk 

5. Konrad Klima 

6. Marta Korabik 

7. Magdalena Kuźba 

8. Paweł Lasek 

9. Anna Marzec 

10. Karolina Marzec-Oleksik 

11. Marcin Migas 

12. Krzysztof Sondel 

13. Jakub Stachaczyk 

14. Kamil Starosta 

15. Paulina Szuwarzyńska 

16. Piotr Ślusarek 

17. Agata Świętek 

18. Tomasz Tomala 

19. Robert Toroń 

20. Józef Trzos 

21. Stanisława Zielińska 

 

1. Otwarcie XVI sesji Rady Miejskiej i sprawdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Lasek powitał obecnych na sali. Sprawdzono kworum.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Porządek obrad został przyjęty bez zmian.  



 

 

3. Przyjęcie protokołu z XV sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

Protokół został przyjęty 

4. Informacja nt. działalności Muzeum Niepołomickiego i Pola Kultury. 

W dyskusji wzięli udział: 

- zastępca dyrektora Marzena Wilczyńska 

- Dyrektor Centrum Kultury w Niepołomicach Natalia Nowacka 

Jako pierwsza głos zabrała Pani Marzena Wilczyńska – zastępca dyrektora i przestawiła 

sprawozdanie Muzeum Niepołomickiego za 2024 rok.  Przewodniczący podziękował za 

przygotowane sprawozdanie. Jako kolejna zabrała głos Pani Natalia Nowacka dyrektor Pola 

Kultury i przedstawiła sprawozdanie z działalności. Ponieważ nie było pytań radnych 

przewodniczący podziękował Pani dyrektor za przedstawienie sprawozdania.  

 

5. Sprawozdanie burmistrza z prac między sesjami. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marcin Migas 

- Burmistrz Michał Hebda 

Burmistrz przedstawił jakie zarządzenia zostały podjęte między sesjami. Omówił również 

zamówienia publiczne jakie miały miejsce od ostatniej sesji. Jeśli chodzi o trwające prace 

budowlane są one następujące: budowa ścieżki rowerowej, kolejny etap budowy ulicy Trwaniki. 

Zrealizowano ogrodzenie Klubu Sportowego Piłkarz Podłęże. 

Trwa odnowa oznakowań poziomych na drogach. Rusza koszenie trawy na poboczach dróg 

gminnych. Trwa realizacja II etapu obwodnicy Podłęża i Niepołomic. Rozpoczęły się prace 

budowy chodnika na terenie Klubu Puszcza Niepołomice, który ma łączyć osiedle z Błoniami. 

Gmina otrzymała dofinansowanie na: zakup karetki pogotowia, remont gabinetów lekarskich, 

doposażenie w sprzęt medyczny jak również dofinansowanie z FOGR na budowę drogi w 

Ochmanowie.  Z nieoficjalnych informacji burmistrz wie również o otrzymaniu dotacji z Urzędu 

Marszałkowskiego na boisko i plac zabaw przy doku kultury w Chobocie jak również na plac 

zabaw na Błoniach. Kwoty dofinansowania nie są jeszcze znane. Został wykonany przegląd 

techniczny placów zabaw na terenie gminy. Obecnie trwają prace naprawcze wykonywane 

zgodnie z otrzymanymi protokołami. Trwa remont Małopolskiego Centrum Dźwięku i Słowa jak 

również w kuchni w DPS-ie w Staniątkach, pomieszczeniach remizy OSP w Zagórzu, prace 

remontowe w budynku administracyjnym na Targowej, prace remontowe w innych budynkach 

komunalnych, w placówce Przystań, w Kinie Ważka. W czasie wakacji planowane są remonty w 

szkołach w gminie.  Radny Migas zapytał o możliwość weryfikacji gdzie pozostawiane są 

hulajnogi elektryczne, które jeśli nie są zostawiane w odpowiednich miejscach stanowią 

zagrożenie w komunikacji. Burmistrz odpowiedział, że zostało wysłane pismo do 

przedsiębiorstwa zajmującego się hulajnogami w celu poprawy bezpieczeństwa. Jeśli firma nie 



 

 

zajmie się ich porządkowaniem będą magazynowane na PSZOK-u a kosztami z tym związanymi 

będzie obciążona firma.  

 

6. Sprawy różne, wolne wnioski, interpelacje radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kamil Starosta - (Ad Vocem) 

- Marcin Migas - (Ad Vocem) 

- Milena Janković 

- zastępca burmistrza ds. społecznych Anna Topór 

- Milena Janković 

- zastępca burmistrza ds. społecznych Anna Topór 

- Marek Ciastoń 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Kamil Starosta - (Ad Vocem) 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Stanisława Zielińska 

- Milena Janković 

- Milena Janković 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Milena Janković 

- Magdalena Kuźba 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Burmistrz Michał Hebda 

Radny Starostwa zauważył, że aby te hulajnogi składować na PSZOK-u, co jest bardzo dobrym 

pomysłem trzeba mieć holownik i podpisaną umowę. Radny Migas zasugerował, że sprawą 

hulajnóg mogłaby się również zająć Straż Miejska. Radna Janković zapytała burmistrza o zdanie 

w sprawie Obwodowych Komisji Wyborczych. Co sądzi o tym, że w komisjach zasiadają 

pracownicy urzędu czy szkół. Zapytała czy nie lepiej byłoby, aby w komisjach zasiadały osoby 

cywilne np. młodzież. Na pytanie odpowiedziała Pani Anna Topór zastępca burmistrza. 

Wyjaśniła, że zarówno ona jak i Pan burmistrz nie mają wpływu na to kto zasiada w Komisji 

Wyborczej. Radna zwróciła uwagę, aby w przyszłych wyborach było bardziej nagłośnione 

losowanie do komisji. Powiedziała, że ciężko było jej znaleźć tą informację. Uzyskała 

odpowiedź, że informacje były przekazane za pośrednictwem BIP-u w zakładce „wybory 

Prezydenckie” jak również były wywieszone na tablicy ogłoszeń w urzędzie. Radna zapytała czy 

w takim razie radni też mogą być członkami komisji wyborczych. Uzyskała odpowiedź, że jeżeli 

jest to zgodne z Kodeksem Wyborczym to tak. Następnie głos zabrał radny Ciastoń i zwrócił 

uwagę, że problem poza hulajnogami które łatwo jest przenieść stanowią również porzucone 



 

 

samochody, które po kilka miesięcy stoją na parkingach. Burmistrz odpowiedział, że cały czas 

trwają prace w tym temacie. Gmina jednak musi się również zabezpieczyć prawnie ponieważ nie 

zawsze pojazd stojący 2 miesiące na parkingu jest wrakiem. Radny Starosta dodał, że ustawa 

prawo o ruchu drogowym art. 130 i art. 51 dobrze reguluje te przepisy. Jeśli chodzi o samo 

holowanie gmina jest w stanie to robić, tylko musimy mieć czym i gdzie. Radna Zielińska 

podziękowała za prace w szkole w Zakrzowie jak i Podłężu. Poprosiła również o podjęcie działań 

w kierunku budowy boiska przy szkole w Zakrzowie. Uzyskała odpowiedź, iż są prowadzone 

rozmowy z właścicielem pobliskiej działki, która miałaby być przeznaczona na ten cel. Radna 

Janković poprosiła o zainteresowanie się niewłaściwym parkowaniem pojazdów przy jednej z 

posesji na ulicy Akacjowej. Zwróciła również uwagę na problem związany z pojemnikami na 

odzież używaną, które po zmianie przepisów przez część mieszkańców są traktowane jak kosze 

na śmieci na tekstylia. Uzyskała odpowiedź, że planowane jest podpisanie umowy o wywóz 

odpadów tak, aby znalazły się tam również tekstylia na takiej samej zasadzie jak odpady 

wielkogabarytowe. Radna zapytała również o wniosek złożony do FENIKS-a. Uzyskała 

odpowiedź, że nie został jeszcze rozstrzygnięty. Radna poruszyła również kwestię automatu 

biletowego dla Zabierzowa Bocheńskiego. Radny Trzos zwrócił uwagę aby administrator Zamku 

zadbał o drożność rynien. Radny wyraził swoją obawę w związku z na głosy przeniesieniem 

Ksiąg Wieczystych do Wieliczki, gdy tam ukończy się budowa Sądu. Burmistrz przyznał, że 

również otrzymał takie informacje jednak wspólnie z notariuszami wystosowali pismo do 

Ministra Sprawiedliwości w tej sprawie. Oczekują na odpowiedź.  

Przewodniczący Paweł Lasek odczytał jakie interpelacje wpłynęły na jego ręce i przekazał je 

burmistrzowi. Na koniec burmistrz wspomniał o książce „II wojna w Staniątkach i w okolicy'' 

którą otrzymali radni.  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 2025. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Karolina Marzec-Oleksik 

- Józef Trzos 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Agata Świętek - (Ad Vocem) 

- Józef Trzos 

- Agata Świętek 

- Józef Trzos 

Przewodnicząca Komisji Budżetowej Karolina Marzec- Oleksik przestawiła stanowisko komisji 

w sprawie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 2025 jak 

również w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2025-2044. 

Komisja rekomenduje radzie podjęcie obu uchwał. Radny Trzos zapytał o pozycję w WPF-ie 

dotyczącą obsługi imprezy sylwestrowej. Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o organizację imprezy 

Sylwestrowej na rok 2025/2026. Kwota obejmuje scenę, kapelę, bezalkoholowy poczęstunek dla 



 

 

mieszkańców oraz ochronę, która stanowi tu 1/3 kwoty. Radny zapytał również o dzierżawę 

działki w Podłężu z przeznaczeniem pod parking. Zapytał czy były prowadzone z właścicielem 

rozmowy odnośnie kupna lub zamiany działki. Burmistrz wyjaśnił, że właściciel na chwilę 

obecną nie jest zainteresowany sprzedażą działki. Również radna Świętek wypowiedziała się w 

tej sprawie. Wyjaśniła, że poszukuje w dalszym ciągu działki którą gmina mogłaby zakupić pod 

parking jednak na obecną chwilę dzierżawa to jedyne rozwiązanie. 

Sprawdzono kworum.  

Odbyło się głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Niepołomice na rok 2025. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, 

Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, 

Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Stanisława 

Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Anna Marzec, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Józef Trzos 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Korabik 

Uchwała została podjęta.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niepołomice 

na lata 2025-2044. 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Niepołomice na 

lata 2025-2044. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 



 

 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, 

Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Krzysztof Sondel, Kamil Starosta, 

Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Stanisława 

Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Anna Marzec, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, Józef Trzos 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (1) 

Marta Korabik 

Uchwała została podjęta. 

Ogłoszono przerwę. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia, dla terenu gminy Niepołomice, ograniczenia w 

godzinach w nocnej sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza 

miejscem sprzedaży 

W dyskusji wzięli udział: 

- Anna Marzec 

- Piotr Ślusarek 

- Milena Janković 

- Milena Janković 

- Małgorzata Juszczyk 

- Piotr Ślusarek - (Ad Vocem) 

- Małgorzata Juszczyk 

- Piotr Ślusarek - (Ad Vocem) 

- Jakub Stachaczyk 

- Paulina Szuwarzyńska 

- Milena Janković - (Ad Vocem) 

- Paulina Szuwarzyńska - (Ad Vocem) 

- Jakub Stachaczyk - (Ad Vocem) 

- Kamil Starosta 

- Małgorzata Juszczyk - (Ad Vocem) 

- Kamil Starosta - (Ad Vocem) 

- Burmistrz Michał Hebda 



 

 

- Paulina Szuwarzyńska 

Przewodnicząca Komisji Zdrowia, Sportu i Opieki Społecznej powiedziała, że uchwała ta jest 

kontrowersyjna i rozumie, że będą jej zwolennicy jak i przeciwnicy. Dodała również, że prace 

nad uchwałą trwały kilka miesięcy i zostały przeprowadzone konsultacje w tej sprawie z 

sołectwami oraz zarządami osiedli. Poprosiła również o możliwość wypowiedzenia się Pana 

Stanisława Bobula, psychologa. Przewodniczący przywitał gościa i poprosił o opinię na temat 

podejmowanej uchwały. Pan Stanisław podziękował za zaproszenie i wyraził swoje poparcie dla 

idei nocnego zakazu sprzedaży alkoholu, uznając ją za działanie profilaktyczne o dużym 

znaczeniu społecznym. Zwrócił uwagę na fakt, że alkohol jest w Polsce powszechnie 

akceptowany kulturowo i łatwo dostępny, nawet dla młodzieży. Wskazał, że pracując z dziećmi i 

młodymi dorosłymi, zauważa ich przekonanie, że alkohol jest czymś naturalnym. Podkreślił, że 

alkohol nie ma żadnych prozdrowotnych właściwości, a wręcz przyczynia się do wielu chorób, w 

tym depresji i nowotworów. Jego zdaniem zakaz nocnej sprzedaży byłby wyraźnym sygnałem, że 

alkohol nie jest produktem neutralnym ani bezpiecznym, szczególnie dla młodzieży, która często 

spożywa go w grupie rówieśniczej poza domem. Wskazał też na społeczne skutki picia alkoholu, 

takie jak hałas nocny, śmieci w przestrzeni publicznej czy zakłócanie ciszy nocnej. Pan Bobula 

uważa, że ograniczenie sprzedaży alkoholu nocą nie jest zamachem na wolność, lecz działaniem 

mającym na celu dobro wspólne, podobnym do zakazu handlu w niedziele. Jako pierwszy z 

radnych glos zabrał Piotr Ślusarek. Wyraził on swój sprzeciw wobec wprowadzenia zakazu 

nocnej sprzedaży alkoholu, uznając go za nadmierną ingerencję państwa w życie dorosłych 

obywateli i ograniczenie ich wolności wyboru. Zwrócił uwagę, że takie regulacje mogą 

zaszkodzić lokalnym przedsiębiorcom, szczególnie sklepom nocnym i stacjom benzynowym, 

które generują dochody właśnie w godzinach nocnych. Jego zdaniem zakazy nie prowadzą do 

realnego ograniczenia spożycia alkoholu, lecz przeniosą konsumpcję do przestrzeni prywatnych 

lub zachętę do robienia zapasów. Ostrzegł także przed możliwym rozwojem szarej strefy i 

nielegalnego obrotu alkoholem. Podkreślił, że skuteczna polityka alkoholowa powinna opierać 

się na edukacji, profilaktyce i egzekwowaniu istniejącego prawa, a nie na prostych zakazach. 

Przytaczał też wyniki własnej ankiety, w której większość respondentów wyraziła sprzeciw 

wobec wprowadzenia zakazu w całej gminie. Radna Janković zapytała Pana Bobulę o realny 

wpływ wprowadzenia nocnej prohibicji na wyleczenie ludzi z alkoholizmu. Pan psycholog 

odpowiedział, że nocna prohibicja ma na celu zwrócenie uwagi ludzi, że spożywanie alkoholu nie 

ma pozytywnych skutków a nie samo wyleczenie kogoś z choroby alkoholowej. Radna 

podkreśliła, że chodzi jej o twarde dane z kraju czy świata, że wprowadzenie takiego zakazu 

pomogło ograniczyć problemy społeczne, problem nadużywania alkoholu. Pan psycholog 

podkreślił znaczenie sygnałów społecznych w kształtowaniu postaw. Uważa, że ograniczenie 

nocnej sprzedaży alkoholu może skłonić ludzi do refleksji i uświadomić im, że alkohol to nie 

neutralny napój, lecz substancja szkodliwa. Zaznaczył, że badania nie potwierdzają żadnych 

pozytywnych efektów spożycia alkoholu – przeciwnie, wykazują jego negatywny wpływ na 

zdrowie i relacje społeczne. Zwrócił również uwagę na zagrożenie w ruchu drogowym – osoby, 

które piją alkohol do późna, często nieświadomie siadają za kierownicą, wciąż będąc pod jego 



 

 

wpływem. Powiedział również, że osoby które są pod wpływem alkoholu często zachowują się 

głośno i agresywnie. Radna zwróciła uwagę na fakt, że dużo jest przypadków, może nie w 

Niepołomicach gdzie pod dużymi korporacjami widuje się w godzinach rannych dużo małych 

buteleczek po mocny alkoholu tzn. „małpek”. Pan psycholog stwierdził, że jest to problem ale 

jest to już uzależnienie od alkoholu ludzi wysoko funkcjonujących. Radny Ślusarek zapytał, czy 

również mali przedsiębiorcy którzy prowadzą nocną sprzedaż alkoholu zostali zapytani o zakaz. 

Radna Juszczyk odpowiedziała, że konsultacje były prowadzone od 8 lat i były podejmowane 

pewne kroki aby dojść do kompromisu z przedsiębiorcami. Założenia jednak nie zdały rezultatu. 

Radny Ślusarek powiedział, że jest po rozmowach z właścicielem lokalnego sklepiku 

całodobowego w Podłężu. Z rozmowy dowiedział się, że nikt nie przeprowadzał z właścicielem 

konsultacji w tej sprawie. Przez wprowadzenie nocnej prohibicji będzie zmuszony zamknąć sklep 

i zwolnić pracowników. Radna Juszczyk przyznała, że konsultacje były prowadzone tylko w 

mieście ponieważ pierwotnie zakaz lub ograniczenie miał obowiązywać jedynie w tym obszarze. 

Radny Ślusarek przyznał, że nie rozumie czemu zakaz nocnej sprzedaży alkoholu ma 

obowiązywać w całej gminie jeśli problem jest tylko w mieście. Przyznał również, że nie 

rozumie co kierowało sołtysami którzy byli za wprowadzeniem nocnej prohibicji gdzie na terenie 

ich sołectwa nie występują sklepy całodobowe. Radna Juszczyk odpowiedziała, że konsultacje 

musiały być przeprowadzone w całej gminie, ponieważ nocna prohibicja ma obowiązywać na jej 

terenie. Radny Stachaczyk powiedział, że może pojawić się zjawisko „koników” sprzedających 

alkohol. Takie zachowanie zauważył w Tarnowie. Radny zasugerował aby do uchwały dołączyć 

zapis mówiący o okresie testowania tego rozwiązania. Radna Szuwarzyńska powiedziała, że 

inicjatywa uchwałodawcza komisji ma na celu przede wszystkim działanie w interesie 

publicznym. Podkreśla, że choć uwzględnia się głosy przedsiębiorców, to w gminie dominują 

koncerny paliwowe, a nie lokalne sklepy. Głównym celem uchwały ma być przeciwdziałanie 

normalizacji alkoholu oraz poprawa bezpieczeństwa i ograniczenie skutków ubocznych jego 

spożycia. Wskazała na wzrost przemocy domowej i liczby interwencji związanych z alkoholem. 

Przytoczyła dane Krajowego Centrum Przeciwdziałania Uzależnieniom, które pokazują 

pozytywne efekty wprowadzenia podobnych zakazów w innych gminach – spadek liczby 

interwencji i wzrost poczucia bezpieczeństwa. Uznała, że wprowadzenie zakazu tylko w części 

gminy mogłoby doprowadzić do „wycieczek alkoholowych” i problemów w sąsiednich 

miejscowościach. Zapowiedziała również chęć współpracy z ościennymi gminami w celu 

wspólnego wprowadzenia ograniczeń sprzedaży alkoholu nocą. Radna Janković zapytała jakimi 

narzędziami będą sprawdzane skutki nocnej prohibicji oraz kiedy można spodziewać się efektów 

wprowadzenia ograniczeń. Uzyskała odpowiedź, że najważniejsza jest tutaj edukacja i ciężko ten 

wymiar będzie zmierzyć. Radna Szuwarzyńska żywi nadzieję, że efekty będą widoczne już za 

rok. Radny Starosta przyznał, że jako członek komisji był przeciwny tej uchwale. Uważa on, że 

sklepów sprzedających alkohol całodobowo w gminie jest na tyle mało, że nie będzie 

widocznych drastycznych rezultatów. Podkreślił również, iż sprzedaż napojów alkoholowych 

osobom nieletnim jak i nietrzeźwym jest przestępstwem. Jako kolejny głos zabrał burmistrz 

zaznaczył, że niezależnie od decyzji rady zrealizuje uchwałę zgodnie z prawem przy wsparciu 



 

 

podległych służb. Podkreślił, że uchwała przewiduje trzymiesięczny okres przejściowy. Zwrócił 

uwagę, że każdy właściciel sklepu ma prawo zaskarżyć uchwałę do sądu administracyjnego, a jej 

zgodność z prawem będzie nadzorowana przez wojewodę. Powiedział również o wcześniejszych 

próbach „miękkich” rozmów z właścicielami sklepów, które zakończyły się niepowodzeniem. 

Przytoczył też sytuację, gdy sam musiał sprzątać porozbijane butelki po nocnej libacji przed 

uroczystościami 3 maja. Podkreślił, że regulacja ma na celu ochronę spokojnego, lokalnego 

charakteru gminy. Burmistrz przyznał, że alkohol jest częścią życia społecznego, ale ograniczenie 

jego nocnej sprzedaży może pomóc w utrzymaniu porządku. Zaznaczył też, że zakaz nie dotyczy 

lokali gastronomicznych, które mogą nadal sprzedawać alkohol w nocy. 

Zostało również dopowiedziane, że zakaz nie dotyczy imprez masowych typu „Dni Niepołomic”. 

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ograniczenia nocnej sprzedaży napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Niepołomice. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, Magdalena Kuźba, 

Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Paulina Szuwarzyńska, 

Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (4) 

Milena Janković, Jakub Stachaczyk, Kamil Starosta, Piotr Ślusarek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Agata Świętek, Tomasz Tomala 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marta Korabik, Krzysztof Sondel 

Uchwała została podjęta.  

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez gminę Niepołomice z 

Województwem Małopolskim porozumienia w sprawie przejęcia przez gminę Niepołomice 

ograniczonego zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej Nr 964. 

W dyskusji wzięli udział: 



 

 

- Burmistrz Michał Hebda 

Burmistrz przedstawił projekt pod nazwą „Rozwój zrównoważonej mobilności na terenie miasta 

Niepołomice – węzły przesiadkowe, bezpieczna mila w dostępie do usług publicznych”. 

Wyjaśnił, że będzie on składany do dofinansowania w ramach Zintegrowanych Inwestycji 

Terytorialnych (ZIT) Metropolii Krakowskiej, zarządzanych przez Urząd Marszałkowski. W 

ramach projektu planowana jest przebudowa przystanku na rynku i stworzenie funkcjonalnego 

dworca. Wstępne wizualizacje są już gotowe i będą konsultowane z mieszkańcami. Aby możliwe 

było złożenie wniosku, potrzebne jest porozumienie z zarządem województwa, a uchwała ma na 

celu upoważnienie do podpisania tego porozumienia. 

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez gminę Niepołomice z 

Województwem Małopolskim porozumienia w sprawie przejęcia przez gminę Niepołomice 

ograniczonego zarządzania odcinkiem drogi wojewódzkiej Nr 964. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, 

Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Jakub Stachaczyk, 

Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert 

Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Marta Korabik, Anna Marzec, Krzysztof Sondel 

Uchwała została podjęta.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w najem), 

w trybie bezprzetargowym, części nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność gminy 

Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata (dot. działki Nr 2335/3 poł. w 

Niepołomicach). 

W dyskusji wzięli udział: 



 

 

- Marcin Migas 

- Burmistrz Michał Hebda 

- Marcin Migas - (Ad Vocem) 

Burmistrz wyjaśnił, że chodzi o kontynuację umowy na maszt znajdujący się na Szkole 

Podstawowej nr 1. Radny Migas zapytał czy zostały prowadzone badania jaki jest wpływ fal z 

nadajnika na ma dzieci uczęszczające do szkoły. Zapytał również o to czy są to fale 5G. 

Burmistrz przyznał, że nie wie jakie fale przepływają przez nadajnik. Jeśli jest zainteresowany 

takie zestawienie po sesji może przygotować Wydział Inwestycji. Powiedział również, że jeśli 

zostanie udowodniony negatywny wpływ fal na dzieci umowa zostanie przerwana.  

Sprawdzono kworum. 

Odbyło się głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania (w najem), w 

trybie bezprzetargowym, części nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność gminy 

Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata (dot. działki Nr 2335/3 poł. w 

Niepołomicach). 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, 

Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Kamil Starosta, 

Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz Tomala, Robert Toroń, Józef 

Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Migas, Jakub Stachaczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marta Korabik, Krzysztof Sondel 

Uchwała została podjęta.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę), w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata (dot. działki Nr 



 

 

9 poł. w Zabierzowie Bocheńskim). 

Burmistrz wyjaśnił zbiorczo do wszystkich tych trzech projektów uchwał. Jest to dzierżawa: w 

pierwszym przypadku cele rolnicze, uprawa roślin i zbiór traw, podobnie druga uchwała, trzecia 

uchwała na cele rolnicze, koszenie trawy.  

Odbyło się głosowanie 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i pobierania 

pożytków (w dzierżawę), w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata (dot. działki Nr 9 poł. w 

Zabierzowie Bocheńskim). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, 

Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Jakub 

Stachaczyk, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz 

Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marta Korabik, Krzysztof Sondel 

Uchwała została podjęta.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę), w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata (dot. działki Nr 

538 poł. w Zabierzowie Bocheńskim). 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i pobierania 

pożytków (w dzierżawę), w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowej stanowiącej 



 

 

własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata (dot. działki Nr 538 poł. w 

Zabierzowie Bocheńskim). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, 

Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Jakub 

Stachaczyk, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz 

Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marta Korabik, Krzysztof Sondel 

Uchwała została podjęta. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i 

pobierania pożytków (w dzierżawę), w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata (dot. działki Nr 

1295 poł. w Zabierzowie Bocheńskim). 

Odbyło się głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie do odpłatnego używania i pobierania 

pożytków (w dzierżawę), w trybie bezprzetargowym, nieruchomości gruntowej stanowiącej 

własność gminy Niepołomice – na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata (dot. działki Nr 1295 poł. w 

Zabierzowie Bocheńskim). 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Marek Ciastoń, Andrzej Gąsłowski, Milena Janković, Małgorzata Juszczyk, Konrad Klima, 

Magdalena Kuźba, Paweł Lasek, Anna Marzec, Karolina Marzec-Oleksik, Marcin Migas, Jakub 



 

 

Stachaczyk, Kamil Starosta, Paulina Szuwarzyńska, Piotr Ślusarek, Agata Świętek, Tomasz 

Tomala, Robert Toroń, Józef Trzos, Stanisława Zielińska 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (2) 

Marta Korabik, Krzysztof Sondel 

Uchwała została podjęta. 

15. Ogłoszenie podjętych uchwał. 

Wszystkie uchwały zostały podjęte. 

16. Zamknięcie XVI sesji Rady Miejskiej w Niepołomicach. 

Przewodniczący zakończył XVI sesję Rady Miejskiej w Niepołomicach.  

 

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Niepołomicach 

Przygotował: Joanna Wcisło 


